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Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr.90000058625, 
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Finanšu komitejas sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads, Grobiņa, Lielā iela 54, 2.stāva komiteju zāle 

 
23.01.2025. Nr. 1 
 
 
Sēde sasaukta 2025. gada 23. janvārī plkst. 14:00 
Sēde sākta 2025. gada 23. janvārī plkst. 14:04 
Sēde slēgta plkst. 15:48 
 
Sēdē piedalās 10 komitejas locekļi: 
Klātienē: Sandris Bēča, Patricija Andersone, Dzintars Kudums, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits. 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē:  Gints Brumbergs, Evija Farbotko, Eva Mahta, Iveta Samoviča, Una Ržepicka, 
Gunta Gulbe, Aigars Evardsons, Mairita Krētaine, Guntis Lazdups, Guntis Putniņš, 
iedzīvotāji - Mārtiņš Meņģelis, Linda Gūža.  
 
Attālināti: Linards Tiļugs, Andrejs Radzevičs, Guntis Brūderis, Madara Blūma, Amanda 
Bērziņa, Kristīne Feldmane, Velta Feodorova, Madara Lagzdiņa, Līga Ozoliņa, Eduards 
Ikvilds, Sintija Kņūtiņa, Iveta Ankevica, Kintija Krauze. 
 
Sēdē nepiedalās 1 komitejas loceklis: Aivars Priedols 
 
Sēdi vada Sandris Bēča 
 
Sēdi protokolē Agnese Muzikante 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
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Sēdes darba kārtība: 

1. Par nekustamā īpašuma “Ozoli”-4, Gaviezes pagasts, nodošanu atsavināšanai 
otrajā izsolē 

2. Par nekustamā īpašuma Dīķu iela 19-1, Vaiņode, Vaiņodes pagasts, nodošanu 
atsavināšanai otrajā izsolē 

3. Par nekustamā īpašuma Liepājas iela 11B-8, Priekule, nodošanu atsavināšanai 
otrajā izsolē 

4. Par nekustamā īpašuma “Dobelīši”, Priekules pagasts, nodošanu atsavināšanai 
otrajā izsolē 

5. Par nekustamā īpašuma ‘’Rudes senlietu krātuve’’ neapdzīvojamo ēku nomas 
līguma slēgšanu 

6. Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada Kultūras namu telpu nomas maksas 
pakalpojumu cenrādī 

7. Par izglītības iestāžu direktoru un vadītāju atalgojumu 

8. Pārskats par Administratīvā komisijas darba rezultātiem 2024.gadā 

9. Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023.gada 23. 
februāra lēmumā Nr. 171 “Par noteikumu “Dienvidkurzemes novada pašvaldībai 
piederošo kapitāla daļu un kapitālsabiedrību pārvaldības kārtība” apstiprināšanu” 

10. Par projekta "Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras 
attīstībai, veicinot pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku, Dienvidkurzemes novadā" 
iesniegšanu un īstenošanu 

11. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes saistošo noteikumu “Grozījumi 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2024. gada 30.maija saistošajos 
noteikumos Nr. 2024/9 "Dienvidkurzemes novada pašvaldības nolikums" izdošanu 

 
Papildus jautājumi: 

12. Par atalgojumu Dienvidkurzemes novada pašvaldības komisiju locekļiem un 
deputātiem 2025.gadā. 

13. Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023.gada 23. 
februāra lēmumā Nr. 169 “Par siltumapgādes sabiedriska pakalpojuma līguma 
slēgšanu”” 

 

Sandris Bēča informē par priekšsēdētāja Aivara Priedola prombūtni šodien, kā arī par 

savu plānoto prombūtni domes sēdes nedēļā. Aicina šodienas darba kārtības jautājumu 

ziņotājus ziņot jautājumus arī domes sēdē. 

Iesniegti priekšlikumi:  

Iekļaut darba kārtībā 12. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/95 "Par 
atalgojumu  Dienvidkurzemes novada pašvaldības komisiju locekļiem un 
deputātiem 2025.gadā."), iesniedza Sandris Bēča 
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Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
9 (Sandris Bēča, Patricija Andersone, Dzintars Kudums, Juris 
Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, 
Raimonds Reinis, Edgars Treimanis,) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts. 
 
 
Jānis Veits vēl nav reģistrējies komitejas sēdei un balsojumā tāpēc nav redzams. 
 
 

Iekļaut darba kārtībā 13. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/94 "Par 
grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023.gada 23. februāra 
lēmumā Nr. 169 “Par siltumapgādes sabiedriska pakalpojuma līguma slēgšanu”"), 
iesniedza Sandris Bēča 

 
Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
10 (Sandris Bēča, Patricija Andersone, Dzintars Kudums, Juris 
Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, 
Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts. 

 

1.§ 
Par nekustamā īpašuma “Ozoli”-4, Gaviezes pagasts, nodošanu atsavināšanai 

otrajā izsolē 
 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 02m 33s 

 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Ozoli”-4, Gaviezes pagasts, nodošanu atsavināšanai otrajā 
izsolē". 
  

Guntis Brūderis Ziņo par nekustamā īpašuma “Ozoli”-4, Gaviezes pagasts, 
nodošanu atsavināšanai otrajā izsolē. 
 

Raimonds Reinis Uzdod Guntim Brūderim jautājumu un noskaidro par izsoles dalībai 
iemaksāto drošības naudu. 
 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Sandris Bēča - Uzdod Guntim Brūderim jautājumu un noskaidro par 
dalībnieku tiesībām piedalīties otrā izsolē; 

- Saņem apstiprinājumu no Gunta Brūdera, ka šo jautājumu 
viņš ziņos arī domes sēdē. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
10 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Dzintars 
Kudums, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Ozoli”-
4, Gaviezes pagasts, nodošanu atsavināšanai otrajā izsolē" 
un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 05m 07s 

 

2.§ 
Par nekustamā īpašuma Dīķu iela 19-1, Vaiņode, Vaiņodes pagasts, nodošanu 

atsavināšanai otrajā izsolē 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 05m 11s 

 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par nekustamā īpašuma Dīķu 
iela 19-1, Vaiņode, Vaiņodes pagasts, nodošanu atsavināšanai 
otrajā izsolē". 
  

Guntis Brūderis Ziņo par nekustamā īpašuma Dīķu iela 19-1, Vaiņode, Vaiņodes 
pagasts, nodošanu atsavināšanai otrajā izsolē. 
 

Sandris Bēča Saņem apstiprinājumu no Gunta Brūdera, ka šo jautājumu viņš 
ziņos arī domes sēdē. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
10 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Dzintars 
Kudums, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma Dīķu iela 
19-1, Vaiņode, Vaiņodes pagasts, nodošanu atsavināšanai 
otrajā izsolē" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 06m 03s 
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3.§ 
Par nekustamā īpašuma Liepājas iela 11B-8, Priekule, nodošanu atsavināšanai 

otrajā izsolē 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 06m 04s 

 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
Liepājas iela 11B-8, Priekule, nodošanu atsavināšanai otrajā 
izsolē". 
  

Guntis Brūderis Ziņo par nekustamā īpašuma Liepājas iela 11B-8, Priekule, 
nodošanu atsavināšanai otrajā izsolē. 
 

Sandris Bēča Apstiprina, ka Guntis Brūderis šo jautājumu arī ziņos domes sēdē. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Dzintars Kudums, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Sandris Bēča) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma Liepājas 
iela 11B-8, Priekule, nodošanu atsavināšanai otrajā izsolē" 
un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 07m 29s 

 

4.§ 
Par nekustamā īpašuma “Dobelīši”, Priekules pagasts, nodošanu atsavināšanai 

otrajā izsolē 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 07m 32s 

 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Dobelīši”, Priekules pagasts, nodošanu atsavināšanai otrajā 
izsolē".  

Guntis Brūderis Ziņo par nekustamā īpašuma “Dobelīši”, Priekules pagasts, 
nodošanu atsavināšanai otrajā izsolē. 

Sandris Bēča Apstiprina, ka Guntis Brūderis šo jautājumu arī ziņos domes sēdē. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
10 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Dzintars 
Kudums, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 
“Dobelīši”, Priekules pagasts, nodošanu atsavināšanai 
otrajā izsolē" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 09m 04s 

 

5.§ 
Par nekustamā īpašuma ‘’Rudes senlietu krātuve’’ neapdzīvojamo ēku nomas 

līguma slēgšanu 
 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 09m 07s 

 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
‘’Rudes senlietu krātuve’’ neapdzīvojamo ēku nomas līguma 
slēgšanu". 
  

Linards Tiļugs Ziņo par nekustamā īpašuma ‘’Rudes senlietu krātuve’’ 
neapdzīvojamo ēku nomas līguma slēgšanu. 
 

Dzintars Kudums Uzdod Linardam Tiļugam jautājumu un noskaidro par deleģēšanas 
līgumu. 
 

Sandris Bēča Saņem apstiprinājumu no Linarda Tiļuga, ka šo jautājumu viņš 
ziņos arī domes sēdē. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
10 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Dzintars 
Kudums, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma ‘’Rudes 
senlietu krātuve’’ neapdzīvojamo ēku nomas līguma 
slēgšanu" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 12m 37s 
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6.§ 
Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada Kultūras namu telpu nomas maksas 

pakalpojumu cenrādī 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 12m 39s 

 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par grozījumiem 
Dienvidkurzemes novada Kultūras namu telpu nomas maksas 
pakalpojumu cenrādī". 
  

Linards Tiļugs Ziņo par grozījumiem Dienvidkurzemes novada Kultūras namu 
telpu nomas maksas pakalpojumu cenrādī. 
 

Juris Grasmanis Uzdod jautājumu un Evija Farbotko un Gints Brumbergs paskaidro 
par pakalpojuma cenrādī ietverto. 
 

Juris Grasmanis 
Edgars Treimanis 
Patricija Andersone 
Raimonds Reinis 
Linards Tiļugs 
 

 
Izsakās par telpu nomas maksas pakalpojuma cenrādi. 
 
 

Sandris Bēča Saņem apstiprinājumu no Linarda Tiļuga, ka šo jautājumu viņš 
ziņos arī domes sēdē. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Dzintars Kudums, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Juris Grasmanis) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Raimonds Reinis) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem 
Dienvidkurzemes novada Kultūras namu telpu nomas 
maksas pakalpojumu cenrādī" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 21m 27s 
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7.§ 
Par izglītības iestāžu direktoru un vadītāju atalgojumu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 21m 29s 

 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu “Par izglītības iestāžu direktoru 
un vadītāju atalgojumu". 
  

Andrejs Radzevičs Ziņo par izglītības iestāžu direktoru un vadītāju atalgojumu. 
 

Sandris Bēča 
Dzintars Kudums 
Edgars Treimanis 
Raimonds Reinis 

- Uzdod Andrejam Radzevičam, Gintam Brumbergam 
jautājumu un noskaidro par lēmumprojekta atsauci uz 
budžetu; 

- Diskusija par ietekmi uz budžetu. 
 

Edgars Treimanis Aicina sagatavot papildus informāciju pie lēmumprojekta par 
ietekmi uz budžetu. 
 

Sandris Bēča Saņem apstiprinājumu no Andreja Radzeviča, ka šo jautājumu viņš 
ziņos arī domes sēdē. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
10 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Dzintars 
Kudums, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par izglītības iestāžu direktoru un 
vadītāju atalgojumu" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 27m 48s 

 

8.§ 
Pārskats par Administratīvā komisijas darba rezultātiem 2024.gadā 

 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 27m 49s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu “Pārskats par Administratīvā 
komisijas darba rezultātiem 2024.gadā”. 
  

Aigars Evardsons Ziņo par Administratīvā komisijas darba rezultātiem 2024.gadā. 
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Edgars Treimanis  
Sandris Bēča 

Uzdod Aigaram Evardsonam jautājumu un noskaidro par 
Administratīvā komisijā saņemto pieaugušo sūdzību skaitu.   

 

Jautājums pieņemts zināšanai bez balsojuma. 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 38m 37s 

 
 

9.§ 
Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023.gada 23. 

februāra lēmumā Nr. 171 “Par noteikumu “Dienvidkurzemes novada pašvaldībai 
piederošo kapitāla daļu un kapitālsabiedrību pārvaldības kārtība” apstiprināšanu” 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 38m 38s 

 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu “"Par grozījumiem 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023.gada 23. 
februāra lēmumā Nr. 171 “Par noteikumu “Dienvidkurzemes 
novada pašvaldībai piederošo kapitāla daļu un kapitālsabiedrību 
pārvaldības kārtība” apstiprināšanu”". 
  

Aigars Evardsons - Ziņo par grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
domes 2023.gada 23. februāra lēmumā Nr. 171 “Par 
noteikumu “Dienvidkurzemes novada pašvaldībai piederošo 
kapitāla daļu un kapitālsabiedrību pārvaldības kārtība”; 

- Norāda uz veicamajiem labojumiem- precizējumiem 
lēmumprojekta pielikumā. 
 

Dzintars Kudums Uzdod Aigaram Evardsonam jautājumu un noskaidro par 
labojumiem lēmumprojekta pielikumā. 
 

Sandris Bēča Saņem apstiprinājumu no Aigara Evardsona, ka šo jautājumu viņš 
ziņos arī domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
10 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Dzintars 
Kudums, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023.gada 23. 
februāra lēmumā Nr. 171 “Par noteikumu “Dienvidkurzemes 
novada pašvaldībai piederošo kapitāla daļu un 
kapitālsabiedrību pārvaldības kārtība” apstiprināšanu”" ar 
labojumiem un virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 42m 34s 
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10.§ 
Par projekta "Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras 
attīstībai, veicinot pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku, Dienvidkurzemes novadā" 

iesniegšanu un īstenošanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 42m 59s 

 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par projekta "Atbalsts 
uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras 
attīstībai, veicinot pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku, 
Dienvidkurzemes novadā". 
  

Una Ržepicka - Ziņo par projekta "Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās 
publiskās infrastruktūras attīstībai, veicinot pāreju uz 
klimatneitrālu ekonomiku, Dienvidkurzemes novadā" 
iesniegšanu un īstenošanu"; 

- Informē par lēmumprojekta papildināšanu ar pielikumiem 
līdz domes sēdei. 

 

Edgars Treimanis - Uzdod jautājumu Unai Ržepickai un noskaidro par projekta 
riskiem; 

- rosina uz kopīgām darbībām kopā ar uzņēmējiem. 
 

Sandris Bēča Uzdod jautājumu Unai Ržepickai un noskaidro par projekta 
ieguvumu. 

Juris Grasmanis Izsakās par projekta realizēšanu Aizputē. 
 

Sandris Bēča Saņem apstiprinājumu no Unas Ržepickas, ka šo jautājumu viņa 
ziņos arī domes sēdē. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
10 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Dzintars 
Kudums, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par projekta "Atbalsts 
uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras 
attīstībai, veicinot pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku, 
Dienvidkurzemes novadā" iesniegšanu un īstenošanu" ar 
labojumiem un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 51m 35s 

 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

11.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes saistošo noteikumu “Grozījumi 

Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2024. gada 30.maija saistošajos 
noteikumos Nr. 2024/9 "Dienvidkurzemes novada pašvaldības nolikums" 

izdošanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 51m 37s 

 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības domes saistošo noteikumu “Grozījumi 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2024. gada 30.maija 
saistošajos noteikumos Nr. 2024/9 "Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības nolikums" izdošanu". 
  

Gunta Gulbe Ziņo par pēc sabiedriskās apspriešanas veiktajiem grozījumiem un 
iesniegtajiem priekšlikumiem. 
 

Edgars Treimanis 
Andrejs Radzevičs 
Juris Grasmanis 

Izsakās, uzdod jautājumus par iesniegtajiem priekšlikumiem un 
mājas lapā publiski pieejamo informāciju. 

 
Sandris Bēča 

 
Dod vārdu izteikties iedzīvotājai– Līgai Gūžai pēc viņas lūguma. 

 
Līga Gūža 

 
Izsakās par pašvaldības nolikuma 84.punktā izteikto par 
sabiedriskās apspriešanas procesu. 
 

Sandris Bēča Saņem apstiprinājumu no Guntas Gulbes, ka šo jautājumu viņa 
ziņos arī domes sēdē. 

 
Edgars Treimanis plkst.15:23 no komitejas dodas prom un balsojumā nepiedalās. 

 
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Dzintars 
Kudums, Raimonds Reinis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības domes saistošo noteikumu “Grozījumi 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2024. gada 
30.maija saistošajos noteikumos Nr. 2024/9 
"Dienvidkurzemes novada pašvaldības nolikums" izdošanu" 
ar papildinājumiem un virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 27m 51s 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 

12.§ 
Par atalgojumu Dienvidkurzemes novada pašvaldības komisiju locekļiem un 

deputātiem 2025.gadā. 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 27m 52s 

 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par atalgojumu 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības komisiju locekļiem un 
deputātiem 2025.gadā." 
  

Mairita Krētaine Ziņo par atalgojumu Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
komisiju locekļiem un deputātiem 2025.gadā. 
 

Sandris Bēča Saņem apstiprinājumu no Mairitas Krētaines, ka šo jautājumu viņa 
ziņos arī domes sēdē. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Dzintars 
Kudums, Raimonds Reinis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par atalgojumu Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības komisiju locekļiem un deputātiem 
2025.gadā." un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 29m 21s 

 
 

13.§ 
Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023. gada 23. 
februāra lēmumā Nr. 169 “Par siltumapgādes sabiedriska pakalpojuma līguma 

slēgšanu”” 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 29m 23s 

 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par grozījumiem 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023. gada 23. 
februāra lēmumā Nr. 169 “Par siltumapgādes sabiedriska 
pakalpojuma līguma slēgšanu”. 
  

Guntis Putniņš Ziņo par grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
domes 2023. gada 23. februāra lēmumā Nr. 169 “Par 
siltumapgādes sabiedriska pakalpojuma līguma slēgšanu. 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 

Juris Grasmanis Vērš uzmanību uz nepieciešamiem labojumiem lēmumprojekta 
preambulā. 
 

Dzintars Kudums Uzdod Guntim Putniņam jautājumu un noskaidro par SIA “Aizputes 
nami” apkures pakalpojumu. 
 

Andris Jankovskis Uzdod Guntim Putniņam jautājumu un noskaidro par cenu 
piedāvājumu. 
 

Andrejs Radzevičs 
 

Uzdod Guntim Putniņam jautājumu un noskaidro par kopīpašuma 
ieguldījumiem. 
  

Sandris Bēča Saņem apstiprinājumu no Gunta Putniņa, ka šo jautājumu viņš 
ziņos arī domes sēdē. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Dzintars 
Kudums, Raimonds Reinis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023.gada 23. 
februāra lēmumā Nr. 169 “Par siltumapgādes sabiedriska 
pakalpojuma līguma slēgšanu”” ar labojumiem un virzīt uz 
domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 39m 49s 
 
 
Sandris Bēča informē, ka nākamās Finanšu komitejas sēdes notiks 2025. gada 10. un 
20. februārī. 
 
 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks Sandris Bēča 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 
 


